

The Third International Hospitality Forum

الملتقى الدولي الثالث للضيافة والفندقة

Amman-Islamic Tourism

عمان - السياحة الإسلامية



The Jordanian Minister of Tourism Mr. Samer al-Tawil discusses Islamic Tourism magazine with our representative.

السيد سامر الطويل وزير السياحة الأردني يستفسر عن مجلة السياحة الإسلامية.

The Halls of Zara Expo in the Jordanian capital Amman hosted the third International Hospitality Forum, with participation of more than 120 local, regional and international companies from Jordan, Lebanon, Britain, France Switzerland, Germany, Belgium and Holland, with more than 3000 visitors working within the hospitality industry in Jordan and neighbouring countries.

The exhibition was held over three days 16th -18th September and included the latest equipment and services required in the hospitality and catering sector.

"Islamic Tourism" had participated in this event for the second year running to keep in touch with the specialist visitors and they were informed about the magazine's website www.islamic tourism.com and especially the new Tourist News weekly bulletin.

A complete set of the magazines was presented to the Jordanian Minister for Tourism, Mr Samir al-Tawil, who opened the exhibition and he asked the market where the magazine is distributed. He also praised the articles in the issues 4, 6&7 and he wished the participants of the exhibition a very pleasant stay in Jordan.

It is worth mentioning that the exhibition was organised by 'Events Unlimited' and the Lebanese "Hospitality Services" ■

شهدت قاعات مركز زارا اكسبو في العاصمة الأردنية - عمان فعاليات الملتقى الدولي الثالث للضيافة والفندقة بمشاركة أكثر من 120 شركة محلية وإقليمية وعالمية من الأردن ولبنان وبريطانيا وفرنسا وسويسرا وألمانيا وبلجيكا وهولندا. وبحضور ما يزيد عن ثلاثة آلاف زائر متخصص في قطاع الضيافة والفندقة من الأردن والدول المجاورة.

وتضمن المعرض الذي استمر ثلاثة أيام، من 16- 18 أيلول/ سبتمبر، أخطر المستجدات من السلع والخدمات اللازمة لقطاع الضيافة والفندقة وخدمات الطعام إضافة إلى الخدمات المساندة لهذه القطاعات.

وقد شاركت مجلة السياحة الإسلامية للعام الثاني على التوالي في هذا المعرض وذلك بقصد التواصل مع الزوار المتخصصين في مجال السياحة والفندقة والمواطنين. حيث وزعت أعداد من المجلة على زوار الجناح وتم تعريفهم بالخدمات التي تقدم من خلال الموقع الإلكتروني الخاص بمجلة السياحة الإسلامية وبخاصة باب الأخبار السياحية www.islamic tourism.com. كما تم إهداء مجموعة كاملة من أعداد المجلة إلى وزير السياحة والأثار الأردني السيد سامر الطويل الذي افتتح المعرض واستفسر عن الأسواق التي توزع بها مجلة السياحة الإسلامية وأشاد بالموضوعات الخاصة بالأردن والتي نشرت في أعداد المجلة الرابع والسادس والسابع وقد تمنى للمشاركين من خارج الأردن طيب الإقامة والتوفيق.

ومن الجدير ذكره أن المعرض قد نظم من قبل شركتي "إيفنتس انليميتد" الأردنية و"هوسبيتاليتي سيرفيز" اللبنانية. ■